
Όταν το γράµµα  σ  είναι µπροστά από τα γράµµατα  
µ , β , γ ,  

ακούγεται σαν ζ αλλά δεν είναι. 
 

π.χ. σβήστρα 
 

Το γράµµα ζ κάνει παρέα µόνο µε φωνήεντα 
(α, ε, ο, ω, ι , η , υ).  

Δεν κάνει ποτέ παρέα µε άλλα σύµφωνα. 
 

  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

 

 
  

 
 

 
Ας κάνω τώρα εξάσκηση… 

 

1. Γράφω σ ή ζ και συµπληρώνω τις λέξεις.  
   

 
   
 

 
 

 
 
 
 
2. Γράφω σ ή ζ και διαβάζω.  

 

Η  µπλού___α  του  Κο___µά  είναι  µπλε.  

Η  Ι __ µήνη   είναι  ___γουροµάλλα.  

Η µαµά αγόρασε  ___άχαρη και καφέ.  

Μου  πρόσφεραν  µία  ανθοδέ___µη  λουλούδια.   

Σήµερα θα φάµε µπι___έλια µε πατάτες. 
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φάντα__µα __υγαριά __υµάρι α__βός 

Όνοµα: 

 



 

3. Συµπληρώνω  σµ  ,  σγ  , σβ  ή  ζ στις παρακάτω προτάσεις. 
 

Το βά___ο  είναι  σπα___ένο. 

Η  ___ωή  έχει  ___ουρά  µαλλιά.  

Αγόρασα  µια  πολύχρωµη  ___ούρα 

    Η  ___έβρα  έχει  τραυµατι___ένο  πόδι. 

    Η Ελλάδα είναι µία από τις χώρες του κό___ου. 

    Η µοδίστρα  αγόρασε  πολύχρωµα υφά___ατα. 

 
4. Φτιάχνω λέξεις βάζοντας µπροστά το άρθρο το. 
 

χτενίζω      à   το    χτένισµα                

σκαλίζω    à  ___  ______________   

ποτίζω    à  ___  ______________   

µαυρίζω    à ___  ______________   

καθαρίζω     à ___  ______________   

διαβάζω   à ___  ______________   

σφουγγαρίζω à ___   ______________   

 
5. Συµπληρώνω, όπως το παράδειγµα. 
 

πεινάω      à    πεινασµένος 

κουράζοµαι     à    _______________________ 

χτενίζοµαι       à    _______________________ 

σκεπάζοµαι    à _______________________ 

διψάω      à _______________________ 

ζαλίζοµαι      à    _______________________ 

νευριάζω  à    _______________________ 
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